
                ROMANIA 
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CONSILIUL LOCAL AL COM. 
           = H O C E N I =  
   

P R O C E S  -   V E R B A L 

Încheiat astăzi, 9 noiembrie 2022, ora 13.00 in cadrul ședinţei ordinare de lucru a 
Consiliului local Hoceni, convocat prin Dispoziţia nr. 506/2022 emisă de către Primarul 
comunei Hoceni, judetul Vaslui. 
 

 Domnul Marcu Valeriu – secretarul generat al unității administrativ-teritoriale  – face 
apelul nominal al domnilor consilieri si informează că din totalul de 11 care formează Consiliul 
local Hoceni, sunt prezenți un număr de 11 consilieri, facând precizarea că sunt îndeplinite 
conditiile art. 137 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, însă pentru aplicarea acestuia și 
pentru buna desfăşurare a lucrarilor este necesar alegerea unui preşedinte de şedinta. 
 

Domnul consilier Vartolomei Jenică propune ca pentru functia de presedinte de sedinta 
să fi ales domnul consilier Gemen Goriță. 

Nemai fiind și alte propuneri, supusă la vot propunerea a fost adoptată cu 10 voturi 
pentru. 

Domnul consilier Gemen Goriță – preşedintele de şedinţă – preia lucrarile şi 
informează, că la lucrarile şedintei de astăzi participă de drept domnul Ţabără Vasile – 
primarul comunei Hoceni și în calitate de invitati doamna Mircea Gabriela – delegate sătesc 
satul Tomșa și domnișoara Dumitrescu Liliana – consilier apartul de specialitate al primarului. 

        In continuarea lucrarilor presedinte de şedinta propune urmatorul proiect al ordinei de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a - V–a al bugetului local de venituri 

și cheltuieli și a Programului de investiţii publice al comunei Hoceni,  pentru anul 2022. 
3. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al comunei 

Hoceni în Consiliul de administrație al unității de învățământ preuniversitar de stat din comuna 
Hoceni, pentru anul școlar 2022 – 2023. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de funcționare a Platformei 
comunale de depozitare și gospodărire a gunoiului de grajd în comuna Hoceni, județul Vaslui. 
 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor speciale pentru serviciile aferente 
platformei de depozitare a gunoiului de grajd, aflată în domeniul public al Comunei HOCENI. 

 6. Proiect de hotărâre privind stabilirea unei suprafețede teren în vederea depozitării 
temporare a deșeurilor inerte provenite din activitățile de construcții și demolări de pe raza 
comunei Hoceni, județul Vaslui. 

 
Înainte a se supune la vot proiectul ordinei de zi domnul primar intervine și propune 

domnului președinte de ședință includerea pe ordinea de zi și aunui a încă unui proiect de 
hotărâre și anume  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării 
Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de canalizare 
nr. 1727/2010, încheiat între  Asociația  pentru Dezvoltare Intercomunitară de Utilități Publice  
pentru Serviciul de Alimentare cu Apă și de Canalizare din Municipiile  Vaslui,  Bârlad, Huși 
și Orașul Negrești -  Județul Vaslui (APC VASLUI) și Operatorul Regional AQUAVAS SA, 



prin Actul  Adițional nr. 13, propunere adoptata în unanimitate de voturi de către domnii 
consilieri. 

Supus la vot proiectul ordinei de zi, cu propunerea făcută de către domnul primar, a fost 
aprobată în unanimitate de voturi. 

 
Domnul Marcu Valeriu – secretarul generat al unității administrativ-teritoriale  - 

supune la vot procesul verbal de la sedinţa de lucru anterioară al Consiliului local Hoceni, în 
urma consultării acestuia de către domnii consilieri, care a fost aprobat cu 11 voturi pentru. 

 
În continuarea ședinței domnul președinte de ședință propune trecerea la prezentarea 

materialelor de la punctul doi  al ordinei de zi și dă cuvântul domnului Țabără Vasile – 
primarul comunei – spre a prezenta Referatul de aprobare, domnișoarei  Dumitrescu Liliana 
– consilier în aparatul de specialitate al primarului - spre a prezenta Raportul de specialitate, 
domnului Țabără Vasile – primarul comunei – spre a prezenta Proiectul de hotărâre  privind 
aprobarea rectificării a - V–a al bugetului local de venituri și cheltuieli și a Programului de 
investiţii publice al comunei Hoceni,  pentru anul 2022 și domnului Palade Petru – 
președintele  comisiei de specialitate spre a prezenta Raportul de avizare a proiectului de 
hotărâre, după care propune trecerea la discuți: 

 
1. Domnul Țabără Vasile – primarul comunei – intervine și mai face unele completări 

la materialele prezentate cât și asupra acteleor normative care au dus la inițierea proiectului de 
hotărâre privind  rectificarea bugetului local de astăzi, precum și faptul că veniturile din 
încasări au crescut dar și pe motivul că la investițiile planificate în acest an nu se lucrează, 
aceste sume au fost redicționate spre alte capitole bugetare. 

În continuarea discuției domnul primar prezintă situația proiectelor în derulare cât și a 
unora ce dorește a le implementa cum ar fi: 

- Necesitatea reactualizări DALI pentru grupurile sanitare de la școli, la solicitarea CNI; 
- Achiziționarea/cumpărarea unui teren situat în intravilanul satului Oțeleni în vederea 

construirii unui parc; 
- Clarificări solicitate de finanțator privind proiectul de reabilitatre termică al Grădiniței 

din satul Deleni. 
În continuarea discuției domnul primar arată că la acestă data mai sunt nevoi la bugetul 

local, în special pentru plata asistenților personali și a indemnizațiilor persoanelor cu handicap, 
dar sunt promisiuni că până la finele anului va fi o nouă rectificare a bugetului de stat, afirmând 
că până la această data nu au existat deficite la activitățile finanțate, consideră că bugetul local 
al comunei pentru anul 2022 la acestă data a fost gestionat bine. 

În finalul discuției domnul primar dă citire solicitării Consiliului comunal Mingir, 
Republica Moldova nr. 518 din 22.09.2022 prin care se solicit Consiliului local Hoceni 
acordarea unui sprijin financiar în sumă de 50 mii lei în vederea Construirii rețelelor de 
aprovizionare cu apă, canalizare și purificare din satul Mingir, raionul Hînceșyi, etapa II”, 
arătând că la acestă data bugetul local al comunei Hoceni nu permite o asemenea confinanțare 
și ca răspuns la solicitarea respectivă i-a îndrumat să se adreseze Consiliului județean Vaslui. 

 
Nemaifiind persoane înscrise la cuvânt domnul președinte de ședință propune 

supunerea la vot a Proiectul de hotărâre  privind aprobarea contului de executie a bugetului   
local al comunei Hoceni, pentru anul 2022, la data de 30 septembrie 2022 privind aprobarea 
rectificării a - V–a al bugetului local de venituri și cheltuieli și a Programului de investiţii 



publice al comunei Hoceni,  pentru anul 2022,  pe articole și în totalitate, care a fost votat după 
cum urmează: 

- art.  1 = 11 voturi pentru;  
- art.  2 = 11 voturi pentru; 
- art.  3 = 11 voturi pentru;  
- art.  4 = 11 voturi pentru; 
Fiind supus în totalitate proiectul de hotărâre a fost adopt cu 11 voturi pentru. 
 
În continuarea ședinței domnul președinte de ședință propune trecerea la prezentarea 

materialelor de la punctul trei  al ordinei de zi și dă cuvântul domnului Țabără Vasile – 
primarul comunei – spre a prezenta Referatul de aprobare, domnului Marcu Valeriu  – 
secretarul gen al UAT Hoceni spre a prezenta Raportul de specialitate, domnului Țabără 
Vasile – primarul comunei – spre a prezenta Proiectul de hotărâre privind desemnarea 
reprezentanților Consiliului Local al comunei Hoceni în Consiliul de administrație al unității 
de învățământ preuniversitar de stat din comuna Hoceni, pentru anul școlar 2022 – 2023 și 
domnului Vartolomei Jenică - președintele comisiei de specialitate spre a prezenta Raportul 
de avizare a proiectului de hotărâre după care propune trecerea la discuți: 

 
Nefiind persoane înscrise la cuvânt domnul președinte de ședință propune supunerea la 

vot a Proiectului de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al comunei 
Hoceni în Consiliul de administrație al unității de învățământ preuniversitar de stat din comuna 
Hoceni, pentru anul școlar 2022 – 2023  pe articole și în totalitate, care a fost votat după cum 
urmează: 

- art.  1 = 11 voturi pentru;  
- art.  2 = 11 voturi pentru; 
- art.  3 = 11 voturi pentru; 
Fiind supus în totalitate proiectul de hotărâre a fost adopt cu 11 voturi pentru. 

În continuarea ședinței domnul președinte de ședință propune trecerea la prezentarea 
materialelor de la punctul patru  al ordinei de zi însă domnul Țabără Vasile – primarul 
comunei intervine și propune domnului președinte supunerea spre aprobarea consiliului local 
prezentarea consecutiv a materialelor de la punctul patru și cinci având în vedere că au același 
motiv de adoptare, propunere aprobată în unanimitate de voturi de către domnii consilieri și 
dă cuvântul domnului Țabără Vasile – primarul comunei – spre a prezenta Referatul de 
aprobare, domnului Tivdă Cătălin – viceprimarul comunei Hoceni spre a prezenta Raportele 
de specialitate, domnului Țabără Vasile – primarul comunei – spre a prezenta Proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Regulamentului de funcționare a Platformei comunale de 
depozitare și gospodărire a gunoiului de grajd în comuna Hoceni, județul Vaslui  și a 
Proiectului de hotărâre privind privind aprobarea taxelor speciale pentru serviciile aferente 
platformei de depozitare a gunoiului de grajd, aflată în domeniul public al Comunei HOCENI 
și domnului consilier Palade Petru  – președintele comisiei de specialitate din cadrul 
consiliului local, spre a prezenta Rapoartele de avizare a proiectelor de  de hotărâre,  după care 
propune trecerea la discuţii :  

 
1. Domnul Țabără Vasile – primarul comunei intervine și arată că pentru buna 

funcționare a Platformei de gunoi de grajd trebuie respectate toate criteriile din manualul de 
functionare al acesteia pentru că vom fi verificați din partea Gărzii de mediu și al Apelor 
Române, iar acestă activitate de gestionare va fi delegată unui salariat din aparatul de 
specialitate al primarului. 



În continuarea discuției domnul primar arata ca în Manualul privind gestioarea 
gunoiului de grajd este prevăzută și o taxa de comercializa, dar nu dorește să stabileacă o 
asemenea taxa motivat de faptul că din acestă activitate nu se urmărește obținerea de venituri 
doar recuperarea cheltuielilor ocazionate cu colectarea și transportul acestuia și eliberarea de 
documente pentru fermierii care obțin subvenții de la APIA. 

2. Domnul consilier Popa Mihai – arata că la momentul inițierii proiectului de hotărâre 
privind înființarea Platformei de gunoi de grajd din satul Deleni, aprobat în unanimitate de 
voturi, s-a considerat ca o provocare, la acestă data se constată că acest proiect a fost finalizat. 

În continuarea discuției domnul consilier propune atenție mare la selectarea gunoiului 
de grajd și la evidențierea acestuia că pentru fermierii mari ca obțin subvenții, APIA le vor 
cere documente în acest sens. 

În finalul discuției domnul consilier consideră că taxa specială pentru serviciile aferente 
platformei de depozitare a gunoiului de grajd nu sunt exagerate având în vedere că se vor face 
și unele activități privind compostarea, iar în ce privește cele două proiecte de hotărâre initiate 
de către domnul primar se declară deacord. 

 3. Domnul consilier Palade Petru – intervine și arată că întradevăr realizarea acestei 
investiții este bine venită la nivelul comunei, mai ales că platforma este dotată și cu utilaje de 
ultimă generație însă problema este că la nivelul comunei scade efectivul de animale. 

În finalul discuției domnul consilier se declara deacord cu cele două proiecte de hotărâre 
initiate de către primarul comunei. 

4. Domnul consilier Vartolomei Jenică – arată că depozitarea gunoiului în platformă 
se va face tot de către fermierii cu animale multe pentru că au să aibă nevoie de documente la 
obținerea subsențiilor de la APIA iar comuna este beneficiară de utilate noi si de altimă 
generație care pot fi folosite și în alte scopuri. 

În finalul discuției domnul consilier se declara deacord cu cele două proiecte de hotărâre 
initiate de către primarul comunei. 

 
Nemaifiind persoane înscrise la cuvânt domnul președinte de ședință propune 

supunerea la vot a proiectelor de hotărâre astfel: 
- Proiect de privind aprobarea Regulamentului de funcționare a Platformei comunale de 

depozitare și gospodărire a gunoiului de grajd în comuna Hoceni, județul Vaslui.pe articole și 
în totalitate, care a fost votat după cum urmează: 

- art.  1 = 11 voturi pentru;  
- art.  2 = 11 voturi pentru; 
Fiind supus în totalitate proiectul de hotărâre a fost adopt cu 11 voturi pentru. 
-  Proiect de privind aprobarea taxelor speciale pentru serviciile aferente platformei de 

depozitare a gunoiului de grajd, aflată în domeniul public al Comunei HOCENI pe articole și 
în totalitate, care a fost votat după cum urmează: 

- art.  1 = 11 voturi pentru;  
- art.  2 = 11 voturi pentru; 
- art.  3 = 11 voturi pentru; 
Fiind supus în totalitate proiectul de hotărâre a fost adopt cu 11 voturi pentru. 

În continuarea ședinței domnul președinte de ședință propune trecerea la prezentarea 
materialelor de la punctul șase al ordinei de zi și dă cuvântul domnului Țabără Vasile – 
primarul comunei – spre a prezenta Referatul de aprobare, domnului Tivdă Cătălin – 
viceprimarul comunei Hoceni spre a prezenta Raportul de specialitate, domnului Țabără 
Vasile – primarul comunei – spre a prezenta Proiectul de hotărâre privind stabilirea unei 
suprafețe de teren în vederea depozitării temporare a deșeurilor inerte provenite din activitățile 



de construcții și demolări de pe raza comunei Hoceni, județul Vaslui și domnului consilier 
Palade Petru  – președintele comisiei de specialitate din cadrul consiliului local, spre a 
prezenta Raportul de avizare a proiectului de hotărâre,  după care propune trecerea la discuţii 

  
1. Domnul consilier Popa Mihai – arata că proiectul de hotărâre inițiat de către domnul 

primar este bine venit având în vedere legislația în viguare în baza căreia Grada de mediu 
efectuează controale în acest sens, precizănd că chiar el a depistat într-un punct din extravilanul 
satului Deleni o cantitate de moluz rezultat în urma unor demolări. 

În finalul discuției domnul consilier se declară deacord cu proiectul de hotărâre inițiat 
de către domnul primar privind stabilirea unei suprafețede teren în vederea depozitării 
temporare a deșeurilor inerte provenite din activitățile de construcții și demolări de pe raza 
comunei Hoceni, județul Vaslui. 

2. Domnul Țabără Vasile – primarul comunei – intervine și  arată că acestea sunt 
cerințele legislației în viguare și trebuie ca și comuna noastră să se alinie cerințelor Uniunii 
Europene. 

În continuarea discuției domnul primar arata că întradevăr prin stabilirea acestui 
amplasament în extravilanul satului Hoceni nu s-a rezolvat problema întregii comune, 
referindu-se la distanța, dar pentru stabilirea unui asemenea loc trebuie îndeplinite unele 
condiții cum ar fi: terenul să aparțină comunei, să aibă acces la un drum acesibil și să nu fie 
situat la intrarea într-o comunitate. 
 

Nemaifiind persoane înscrise la cuvânt domnul președinte de ședință propune 
supunerea la vot a Proiectului de privind privind stabilirea unei suprafețede teren în vederea 
depozitării temporare a deșeurilor inerte provenite din activitățile de construcții și demolări de 
pe raza comunei Hoceni, județul Vaslui. 

pe articole și în totalitate, care a fost votat după cum urmează: 
- art.  1 = 11 voturi pentru;  
- art.  2 = 11 voturi pentru; 
- art.  3 = 11 voturi pentru; 
- art.  4 = 11 voturi pentru; 

 
Fiind supus în totalitate proiectul de hotărâre a fost adopt cu 11 voturi pentru. 
În continuarea ședinței domnul președinte de ședință propune trecerea la prezentarea 

materialelor de la punctul șapte al ordinei de zi și dă cuvântul domnului Țabără Vasile – 
primarul comunei – spre a prezenta Referatul de aprobare, domnului Tivdă Cătălin – 
viceprimarul comunei Hoceni spre a prezenta Raportul de specialitate, domnului Țabără 
Vasile – primarul comunei – spre a prezenta Proiectul de hotărâre privind aprobarea 
modificării și completării Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare 
cu apă și de canalizare nr. 1727/2010, încheiat între  Asociația  pentru Dezvoltare 
Intercomunitară de Utilități Publice  pentru Serviciul de Alimentare cu Apă și de Canalizare 
din Municipiile  Vaslui,  Bârlad, Huși și Orașul Negrești -  Județul Vaslui (APC VASLUI) și 
Operatorul Regional AQUAVAS SA, prin Actul  Adițional nr. 13 și domnului consilier Palade 
Petru  – președintele comisiei de specialitate din cadrul consiliului local, spre a prezenta 
Raportul de avizare a proiectului de hotărâre,  după care propune trecerea la discuţii : 

  
1. Domnul Țabără Vasile – primarul comunei – intervine și arata că modificările și 

completările Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de 
canalizare nr. 1727/2010 sunt date de noua legislație în viguare iar prețurile prestărilor de 
servicii sunt datorate în special de creșterea prețului la energie. 



În finalul discuției domnul primar face referire la racordarea la sistemul de dcanalizare 
a cetățenilor din satul Barboși, pentru care va căuta susrse de finanțare în vederea racordării. 

Nemaifiind persoane înscrise la cuvânt domnul președinte de ședință propune 
supunerea la vot a Proiectului de privind privind aprobarea modificării și completării 
Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de canalizare 
nr. 1727/2010, încheiat între  Asociația  pentru Dezvoltare Intercomunitară de Utilități Publice  
pentru Serviciul de Alimentare cu Apă și de Canalizare din Municipiile  Vaslui,  Bârlad, Huși 
și Orașul Negrești -  Județul Vaslui (APC VASLUI) și Operatorul Regional AQUAVAS SA, 
prin Actul  Adițional nr. 13, pe articole și în totalitate, care a fost votat după cum urmează: 

- art.  1 = 11 voturi pentru;  
- art.  2 = 11 voturi pentru; 
- art.  3 = 11 voturi pentru; 
- art.  4 = 11 voturi pentru; 

 
Fiind supus în totalitate proiectul de hotărâre a fost adopt cu 11 voturi pentru. 

Epuizându-se prezentarea materialelor de pe ordinea de zi, domnul preşedinte de 
şedinta, declară închise lucrarile şedintei de lucru de astăzi 9 noiembrie 2022. 

 
PRESEDINTE,                                        SECRETAR gen UAT Hoceni, 
 
Gemene Goriță                                                        Valeriu Marcu 
 

 

 


